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Wlociawek, 29 listopada 2022 r.
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Pan

Janusz Dqbczyfski
Radny Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na Pana interpelacjq z dnia 28 paidziernika 2022 r. (2831 informujq, 2e sprawa
zostala przekazana zgodnie z kompetencjami do wlaiciwych jednostek. Pzedmiotowe dzialki znajdujq sig

w pasie drogowym, stqd konieczno(i formalnych uzgodnied z zarzqdcq drogi tj. Miejskim Zarzqdem
Infrastruktury Drogowej i Transportu. Sprawa zostala przekierowana takie do obslugujqcego miejskie
targowiska tj. Sp6tki ,,BAa".
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